
ΠΟΛΙΤΙΚΗ 10/08/2018 20:53

Ιγνάτιος Καϊτεζίδης: «Να φροντίσουµε να
µη ξανασυµβεί ποτέ µια τέτοια τραγωδία»

Ο ∆ήµαρχος Πυλαίας-Χορτιάτη αρθρογραφεί στον «Τύπο

Θεσσαλονίκης»

Άρθρο του Ιγνάτιου Καϊτεζίδη*

Η φράση αυτή έχει ένα διπλό περιεχόµενο στην ανάγνωσή της. Το πρώτο είναι πραγµατικό, για όσους

έχουν αισθήµατα. Χάθηκαν 91 συνάνθρωποί µας, κάθε ένας µε τραγικό τρόπο. Είδαµε εικόνες που κόβουν

την ανάσα.

Προφανώς δεν µπορούµε να επιτρέψουµε να έχουµε εκατόµβες θυµάτων, ακόµη και σε ακραίες

συνθήκες, ούτε 2.500 καµένα σπίτια, δηλαδή µια ολόκληρη πόλη, λες και είχαµε βοµβαρδισµό.

Προφανώς δεν µπορούµε να µείνουµε απαθείς, αδιάφοροι, ανοργάνωτοι, ανεύθυνοι, δηµιουργώντας

συνθήκες αδράνειας µέχρι να φιλοξενήσουµε την επόµενη καταστροφή.

Η δεύτερη ανάγνωση της φράσης είναι αµιγώς πολιτική. Και δυστυχώς επαναλαµβανόµενη. Ανασύρεται

ως ευχολόγιο κάθε φορά που συµβαίνει µια τραγωδία αφενός για να πιστοποιήσει την αποτυχία

διαχείρισης της κρίσης που ολοκληρώθηκε και αφετέρου για να δείξει την µεγάλη αποφασιστικότητα της

εκάστοτε κυβέρνησης πως δε θα επιτρέψει ξανά να συµβεί µια τέτοια τραγωδία. Και εκεί εξαντλείται η
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ξεχάσουν και οι δύο.

Θα πονούν οι συγγενείς και οι φίλοι των θυµάτων, θα θυµούνται όσοι

γλίτωσαν από τον όλεθρο και οι ηρωικοί πυροσβέστες που επιχείρησαν µε

κίνδυνο της ζωής τους. Για όλους τους υπόλοιπους θα είναι µια µακρινή

καταγραφή µιας ακόµη τραγωδίας.

Το 2007, στις καταστροφικές πυρκαγιές της Πελοποννήσου όπου επίσης

θρηνήσαµε πολλούς νεκρούς, έγινε η ίδια αναφορά. Πως δεν πρέπει να

αφήσουµε να ξανασυµβεί µια τέτοια τραγωδία. Αλλά συνέβη. Και προφανώς

θα ξανασυµβεί όσο δεν γίνεται τίποτε ουσιαστικό.

Γιατί η φράση έχει διαχρονικά µόνο στιγµιαία

χρησιµότητα. Μόλις παρέλθει λίγος χρόνος

«ξαναπακετάρεται» για χρήση στην επόµενη κρίση.

Προφανώς, η στάθµιση κόστους και οφέλους είναι

υπέρ της αδράνειας. Ακόµη και αν αυτή

συνοδεύεται από απανθρακωµένα πτώµατα και

χαµένες περιουσίες. Είναι τόσο κυνικό όσο

φαίνεται.

Τι άλλαξε από την προηγούµενη φορά;

Ποιο σχέδιο εφαρµόστηκε;

Ποιες ασκήσεις ετοιµότητας έγιναν σε ανύποπτο

χρόνο;

Ποια µέσα και οδηγίες έδωσε ατοµικά η πολιτεία στους κατοίκους κάθε

περιοχής για τη διαχείριση ενός τέτοιου συµβάντος;

Που είναι οι αντιπυρικές ζώνες;

Που είναι το δασαρχείο να καθαρίσει τα δάση από υλικά που λειτουργούν ως

προσάναµµα;

Που είναι οι οργανωτικές δοµές των Περιφερειών και των δήµων;

Που είναι τα νέα αεροπλάνα πυρόσβεσης;

Που είναι η ενίσχυση της πυροσβεστικής και των σωστικών µέσων;

Που είναι οι περίφηµες πολεοδοµικές διατάξεις που ελέγχουν αν ο κοσµάκης έχτισε κανένα τετραγωνικό

παραπάνω, αλλά δεν υποχρεώνουν κάθε σπίτι να έχει πυροσβεστικό κρουνό;

Κανένας δεν έκανε τίποτε.

Οι πολίτες όπως πάντοτε είναι µόνοι.

Η πολιτική ευθύνη αποτελεί στην Ελλάδα ένα ακόµη γελοίο σύµπτωµα του πολιτικού µας συστήµατος.

Αναλαµβάνεται από την εκάστοτε κυβέρνηση λες και θα µπορούσε να ανήκει αλλού.

Κάποιοι νοµίζουν µάλιστα πως αποτελεί και επίδειξη γενναιότητας. Σε αυτά τα επικοινωνιακά τεχνάσµατα
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Τεύχη
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Η επιχείρηση ενισχύθηκε για τον εκσυγχρονισµό της στο πλαίσιο του Επιχειρησιακού Προγράµµατος “Ψηφιακή Σύγκλιση” και του ΠΕΠ Μακεδονίας Θράκης

Με τη συγχρηµατοδότηση της Ελλάδας και της Ευρωπαϊκής Ένωσης

Πως ρόλος της είναι να προστατεύει τους πολίτες, να φροντίζει και όχι απλώς να διαφηµίζει πως δε θα

ξανασυµβεί µια τέτοια τραγωδία. Κανένα πεντοχίλιαρο δεν µπορεί να σώσει την αξιοπρέπεια του κράτους.

Καµία δακρύβρεχτη δήλωση δεν µπορεί να πείσει πως ότι συνέβη δε θα ξανασυµβεί.

Όσο για τα µέτρα στήριξης ταιριάζει απόλυτα το «να σε κάψω Γιάννη….». Είναι απλά ζήτηµα ατυχίας και

χρόνου, το επόµενο σηµείο που θα έχουµε µια ανάλογη τραγωδία στο µέλλον. Και περιµένουµε απλά να

καταγράψουµε ποιος πρωθυπουργός θα δηλώσει πως δε θα επιτρέψει να ξανασυµβεί!

*Ο Ιγνάτιος Καϊτεζίδης, είναι ∆ήµαρχος Πυλαίας-Χορτιάτη και Αντιπρόεδρος της Επιτροπής Θεσµών της
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Θεσσαλονίκη: Και µε

POS οι συναλλαγές στα

ταµεία του δήµου

Θερµαϊκού

Ξεπεράστηκαν τα
προβλήµατα που υπήρχαν
µε τις παρακρατήσεις
προµήθειας από τις
τράπεζες

12/11/2018 10:50

Θεσσαλονίκη: Ποια

θέµατα θα συζητηθούν

στο δηµοτικό

συµβούλιο

Συνολικά 76 θέµατα
βρίσκονται στην ατζέντα
της σηµερινής
συνεδρίασης

12/11/2018 10:40

Εισαγγελική έρευνα για

την κατάρρευση της

γέφυρας στην Καβάλα

Εµπειρογνώµονες και
µηχανικοί συνεχίζουν την
εξέταση του µεγέθους της
ζηµιάς που υπέστη η
γέφυρα

12/11/2018 10:30

Μαχαίρωσαν

κρατούµενο στις

φυλακές ∆οµοκού -

∆ύο τραυµατίες

Έπειτα από συµπλοκή την
ώρα που οι κρατούµενοι
βρισκόντουσαν εκτός των
κελιών
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